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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
Ing. Gore: 
V akom stave je informatizácia úradu a čo sa plánuje v nasledujúcom období v tejto agende.  
 
Mgr. Sovák 
Informatizácia, to znamená, pýtali ste sa na otázku ohľadom elektronizácie? 
To znamená, čo vlastne elektronické schránky atď., čiže prihlasovanie sa do týchto schránok, 
kontrola prichádzajúcej pošty. Komunikujeme s tými, ktorí nám posielajú tieto schránky do 
schránok tieto veci, od 1.1. je povinnosť komunikovať s právnickými subjektmi, tieto veci 
bežia. Neviem konkrétne na čo sa chcete spýtať. 
 
Ing. Gore: 
Bol prijatý v decembri 2013 nejaký koncepčný materiál o informatizácii. Pravdepodobne si ho 
nepamätáme, lebo to bolo na zasadnutí, kedy sa nechodilo na zasadnutie lebo sa nechcel 
prijať rozpočet a nechcel sa prijať tento koncepčný materiál, aby mesto nemohlo žiadať 
ministerstvo o eurofondy na tento materiál. Ja sa pýtam na tento materiál. Akým spôsobom sa 
s ním narába, čo sa z neho plní, čo sa z neho bude plniť. To je materiál, ktorý má niekoľko 
desiatok strán, stovky strán, takže roboty je tam dosť. Pýtam sa, že čo mesto robí, nerobí, čaká 
sa na výzvy ďalšie lebo výzvy prebiehajú v rámci informatizácie, to sa pýtam.  
 
Ing. Sovák: 
Ak máte na mysli výzvy, ak nejaké vyjdú, budeme na to reagovať ale my bežíme v zmysle 
zákona. Čiže zákonné podmienky máme splnené. Ak chcete podrobnejšiu správu, môžem 
pripraviť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 


